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Abstract (en)
[origin: JPH04278355A] PURPOSE: To adapt to automatically fasten a printing plate by improving a format of bringing a lower clamping strip to
a printing plate replacing position, giving a clamping force specified to fasten the plate by incorporating an immovable upper clamping strip and
a movable lower clamping strip in a high speed clamping device for fastening the plate in a printer. CONSTITUTION: A lower clamping strip 2 is
pressed to a clamping position by a spring member 3 having a holding fore for a printing plate 11, and can be brought to a printing plate replacing
position against the force by at least one returning member 4, 4', 4".

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schnellklemmvorrichtung zum Befestigen von Druckplatten in Druckmaschinen mit einer feststehenden oberen
Klemmleiste (1) und einer verschiebbaren unteren Klemmleiste (2). Zur Erzielung einer definierten Klemmkraft und eines für Automatisierung
geeigneten Aufbaus, wird die untere Klemmleiste (2) durch Federelemente (3) mit der Haltekraft für Druckplatten (11) in die Klemmposition gedrückt
und durch mindestens ein Rückstellelement (4', 4'', 4''') gegen diese Haltekraft in die Plattenwechselposition verbracht. <IMAGE>
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